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PROTOKÓŁ Nr XXI / 05 
z XXI posiedzenia Rady Gminy Mielnik 

w dniu 09 grudnia 2005 roku. 
 

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy o godz. 900, 
zakończyła się o godz. 1145. 
 
Radni nieobecni na sesji: 

1. Pan Dariusz Klimczuk 
2. Pani Olga Pogrebniak 
3. Pan Jan Saciuk 

 
Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu. 
 
 Otwarcia XXI sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący Pan 
Mieczysław Jaroszuk. 
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że w sesji 
uczestniczy 12 radnych, co stanowi regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
 
Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Jolantę Galecką. 
 

Do punktu 2. 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym porządek obrad XXI sesji Rady Gminy. 
Wniosków w sprawie zmian porządku obrad sesji nie wniesiono. 
Porządek obrad XXI sesji Rady Gminy brzmi następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2005r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Mielnik. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia zasadniczego oraz ustalenia wartości 

jednego punktu w poszczególnych kategoriach zaszeregowania dla pracowników 
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech 

kwartałów 2005r przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2006r. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wzorów formularzy deklaracji i informacji podatkowych. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od posiadania psów. 
15. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o dokonanej analizie oświadczeń 

majątkowych. 
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16. Informacja Wójta Gminy o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych. 
17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
18. Wolne wnioski. 
19. Zakończenie obrad. 
 

Do punktu 3. 
 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, że protokół z poprzedniej sesji Rady 
Gminy wszyscy radni otrzymali, ponadto jest on wyłożony na sali obrad. Zwrócił się z 
zapytaniem, czy radni mają uwagi lub poprawki do treści protokołu ? 
 
Pani Helena Datczuk 
Dlaczego w protokole z dnia 15 września nie ma zadanego przeze mnie pytania: „Czy 
prawdą jest, że rodzice dzieci uczęszczających do przedszkola dostarczali na początku 
roku szkolnego papier toaletowy, ryzy papieru itp.” ? 
 
Pan Wójt Gminy 
Nie można tego w tej chwili wyjaśnić, ponieważ pani, która protokołowała jest na 
zwolnieniu lekarskim, ale jak tylko wróci ze zwolnienia postaram się to wyjaśnić. 
 
Pani Walentyna Wierzba 
Odnośnie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji chciałam zauważyć, że myśmy nie 
przyjmowali dwóch ostatnich protokołów. 
 
Pan Przewodniczący 
Słusznie. Chodzi tutaj o protokoły z dwóch ostatnich sesji. Czy ktoś ma jeszcze jakieś 
pytania i uwagi? Kto jest za przyjęciem protokołów z dwóch ostatnich sesji, w tym jeden 
w uzupełnieniu? 
 
Rada Gminy 11 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się przyjęła protokoły z XIX i 
XX sesji Rady Gminy. 
 

Do punktu 4. 
 
Pan Wójt przedłożył Radzie Gminy sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 
między sesjami: 

� Powołałem Pełnomocnika d/s utworzenia Zakładu Gospodarki Komunalnej w 
Mielniku, który pracuje od 1 października tworząc zakład. Ogłosiłem konkurs na 
dyrektora przedsiębiorstwa. W wyniku konkursu został nim obecny pełnomocnik 
Pan Mikołaj Mantur. Spełnia on wszystkie kryteria wynikające z ustawy. 

� Ustalono lokalizację kanałów sanitarnych. Złożona wizyta w Regionalnym 
Zarządzie Gospodarki Wodnej w Warszawie pozwoliła na ustalenie lokalizacji 
głównego kanału nad Bugiem. Proponowana lokalizacja kanału głównego ulicą 
Brzeską znacznie podniosłaby koszta nie tylko inwestycji, ale też i eksploatacji 
kanału sanitarnego. 

� W miejscowości Wilanowo dokonano przekrycia dachu Wiejskiego Ośrodka 
Kultury Sportu i Rekreacji, dokończono układanie chodnika z polbruku, 
zaplanowanego na ten rok oraz dożwirowano drogę z Wilanowa do Siemichocz, 
na której położenie emulsji przełożono na rok przyszły ze względu na znaczne 
obniżenie temperatury. 
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� W trakcie budowy jest droga dojazdowa do pól w miejscowości Tokary. 
� Zakończono prace przy budowie chodnika przy drodze wojewódzkiej w 

miejscowości Adamowo. 
� W Moszczonie Królewskiej wykonano kilka odcinków dróg asfaltowych, 

położono asfalt na placu przy remizie strażackiej OSP, przeprowadzono remont 
świetlicy wiejskiej z wymianą stolarki okiennej i ułożeniem polbruku wokół 
budynku świetlicy. 

� Zakończono remonty świetlic wiejskich w miejscowościach Homoty i 
Pawłowicze. 

� Trwają prace na drodze dojazdowej do pól w miejscowości Pawłowicze. 
� Ogłoszono przetarg na wykonanie mostu w Maćkowiczach, którego budowę 

rozpoczniemy w roku przyszłym. 
� Trwają prace przy budowie chodnika w miejscowości Sutno. 
� Zakończono prace remontowe przy świetlicy wiejskiej w Niemirowie, gdzie 

przekryto dach i wymieniono stolarkę okienną. 
� Wykonanie projektu na ulicę Przemysłową w Mielniku wraz z parkingiem przy 

cmentarzu. 
� Zakończono prace przy zagospodarowaniu placu przy Urzędzie Gminy, Poczcie i 

Gminnym Ośrodku Zdrowia. Obecnie znajdują się tu 42 miejsca parkingowe. 
� Przy Gminnej Bibliotece Publicznej został wykonany podjazd dla osób 

niepełnosprawnych i taki sam wraz z tarasem został wykonany przy Gminnym 
Ośrodku Kultury Sportu i Rekreacji w Mielniku. 

 
Rada Gminy Przyjęła do wiadomości sprawozdanie złożone przez Pana Wójta. 
 

Do punktu 5. 
 

Interpelacja nr 49 /05 Pani Walentyny Wierzba 
1. Czy planowane jest odnowienie badań geologicznych potwierdzających istnienie wód 

solankowych i utworzenie sanatorium, które pozwoliłoby na podniesienie prestiżu 
gminy, stworzenie nowych miejsc pracy dla naszych mieszkańców i nie tylko, 
zahamowanie spadku ludności. 

2. Jak się przedstawia sprawa z ultrasonografem, który „stanowi majątek gminy i nie 
może być przedmiotem wypożyczeń poza Gminny Ośrodek Zdrowia w Mielniku” 
cytuję z protokołu przekazania dla ZOZ w Siemiatyczach. 

 
                                                                                              (w załączeniu na str ........ prot.) 

 
Interpelacja nr 50/05 Pani Heleny Datczuk 

1. Co zrobiono w sprawie „bezpańskich psów”/ 
2. Dlaczego protokoły z dwóch poprzednich sesji otrzymaliśmy dopiero po upływie 

trzech miesięcy? 
                                                                                              (w załączeniu na str ........ prot.) 

 
Interpelacja nr 51/05 Pana Antoniego Słoniowskiego 

1. Proszę o podjęcie działań zmierzających do zainstalowania oświetlenia ulicznego w 
miejscowości Adamowo przy drodze krajowej Nr 640. W środku miejscowości, 
między Adamowem „starym”, a osiedlem przy PERN na odcinku około 400 m brak 
jakiegokolwiek oświetlenia. Wpływa to na bezpieczeństwo mieszkańców, a 
szczególnie pieszych przemieszczających się do sklepu oraz na przystanek 
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autobusowy. Jednocześnie proszę o wymianę starych lamp na slupach nr 2, 6 – 
Adamowo „stare”. 

                                                                                              (w załączeniu na str ........ prot.) 
 
Interpelacja nr 52/05 Pana Mieczysława Jaroszuka 

1. Proszę o przedstawienie raportu odnośnie akcji strażackich w 2005 roku w gminie 
Mielnik oraz akcji związanych z wykryciem sprawcy podpalenia lasu w okolicy wsi 
Homoty w rozbiciu: 

- kiedy była przeprowadzona akcja i kto brał udział? 
- jakie były poniesione dotychczasowe koszty tych akcji? 
- dlaczego wyeliminowano z akcji strażaków OSP Homoty? 
- czy był uruchomiony sztab kryzysowy? 
- jakie osiągnięto rezultaty, które mają jakieś potwierdzenie? 
2. Kiedy będą kontynuowane rozpoczęte wcześniej badania ludności gminy Mielnik. 
 
                                                                                              (w załączeniu na str ........ prot.) 

Do punktu 6. 
 

Zmiany w budżecie gminy na rok 2005 przedstawiła Pani Skarbnik. 
 
Zmiany w budżecie przedstawiają się następująco: 
Zwiększenie dochodów budżetowych o kwotę 77.379 zł.  
Mieści się w tym dotacja z Terenowego Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na drogę do 
gruntów rolnych w Pawłowiczach, dochód z opłaty eksploatacyjnej, którą płacą Zakłady 
Kredowe, opłaty za zezwolenia na sprzedaż alkoholi, odsetki z lokat środków pieniężnych 
oraz dotacja na dożywianie uczniów, którą otrzymaliśmy z budżetu państwa. 
 
Zwiększenie wydatków budżetowych o kwotę 77.379 zł. 
Kwota po stronie wydatków została rozdysponowana następująco: dotacja na drogę w 
Pawłowiczach, na zwiększenie w dziale administracja na zatrudnienie pełnomocnika d/s 
tworzenia Zakładu Gospodarki Komunalnej, na dożywianie uczniów, dotacja dla Gminnego 
Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji. 
 
Budżet po zmianach wynosi: 
- dochody ogółem: 12.068.565 zł 
- wydatki ogółem: - 14.065.722 zł 
 
 Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 12 radnych podjęła uchwałę NrXXI/117/05 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2005r. 

                                                                                     
                                                                                              (w załączeniu na str ........ prot.) 

 
 

Do punktu 7. 
 

Pani Kierownik Gminnego Zespołu Oświaty przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Mielnik oraz 
informacje, o które prosili radni na Komisji Rady a dotyczące polityki wynagrodzeniowej 
nauczycieli jak też rozliczenie średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkole w Mielniku. 
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Pani Walentyna Wierzba 
Ilu nauczycieli jest bez przygotowania pedagogicznego, co to znaczy nagrody ze specjalnego 
funduszu nagród, na co i komu przeznaczony jest zasiłek na zagospodarowanie? 
 
Pani Kierownik Gminnego Zespołu Oświaty 
W tej chwili nie ma nauczycieli bez przygotowania pedagogicznego, zasiłek na 
zagospodarowanie przysługuje nauczycielom w przeciągu dwóch lat od rozpoczęcia pierwszej 
w życiu pracy i wynosi dwukrotność miesięcznego wynagrodzenia, wynika to z Karty 
Nauczyciela. Specjalny fundusz nagród to nagrody, które są przyznawane nauczycielom na 
podstawie Uchwały Rady Gminy, jest to również wymóg ustawowy, żeby taki fundusz 
nagród był, jest to jeden procent wynagrodzenia nauczycieli. 
 
Rada Gminy 11 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła uchwałę nr XXI/118/05 
w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Mielnik. 

                                                                           
                                                                                              (w załączeniu na str ........ prot.) 

 
Do punktu 8. 

 
 Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia zasadniczego 
oraz ustalenia wartości jednego punktu w poszczególnych kategoriach zaszeregowania dla 
pracowników Zakładu gospodarki Komunalnej w Mielniku pod głosowanie. 
 
Rada Gminy jednogłośnie, przy 12 obecnych radnych podjęła uchwałę nr XXI/119/05 w 
sprawie wynagrodzenia zasadniczego oraz ustalenia wartości jednego punktu w 
poszczególnych kategoriach zaszeregowania dla pracowników Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Mielniku. 

                                                                                             
                                                                                              (w załączeniu na str ........ prot.) 

 
 

Do punktu 9. 
 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
 
Rada Gminy 11 głosami za, przy jednym głosie wstrzymującym się podjęła uchwałę nr 
XXI/120/05 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
 

                                                                                              (w załączeniu na str ........ prot.) 
 

Do punktu 10. 
 
Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zwolnień w 
podatku od nieruchomości. 
 
Rada Gminy 11 głosami za, przy jednym głosie wstrzymującym się podjęła uchwałę nr 
XXI/121/05 w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 
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                                                                                              (w załączeniu na str ........ prot.) 

 
Do punktu 11. 

 
Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
 
Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 12 radnych podjęła uchwałę nr XXI/121/05 w 
sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.  
 

                                                                                              (w załączeniu na str ........ prot.) 
 

Do punktu 12. 
 
Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie obniżenia 
ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2005r. przyjętej do wymiaru podatku 
rolnego na 2006r. 
 
Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 12 radnych podjęła uchwałę nr XXI/122/05 w 
sprawie obniżenia ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2005r. przyjętej do 
wymiaru podatku rolnego na 2006r. 
 
 

                                                                                              (w załączeniu na str ........ prot.) 
 

Do punktu 13. 
 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wzorów 
formularzy deklaracji i informacji podatkowych. 
 
Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 12 radnych podjęła uchwałę nr XXI/123/05 w 
sprawie wzorów formularzy deklaracji i informacji podatkowych. 
 

                                                                                              (w załączeniu na str ........ prot.) 
 

Do punktu 14. 
 

Pan Kazimierz Tobota 
Moja propozycja to zmniejszenie ilości zwolnionych od podatku psów z pięciu na trzy psy. 
Jestem zdania, że obecny zapis spowoduje tylko produkcję bezpańskich psów i stworzy  
większe zagrożenie dla mieszkańców. Jestem przekonany, że ilość trzech psów w jednym 
gospodarstwie jest wystarczająca. 
 
Pani Helena Datczuk 
Proszę o wyjaśnienie zasadności takiego zapisu w tym projekcie uchwały, że zwalnia się od 
podatku od posiadania psów posiadanie do 5 psów włącznie, a nie jak było dotychczas do 3 
psów. 
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Pan Sekretarz Gminy 
Można w ogóle nie stosować takiego zapisu tylko ustalić podatek w wysokości proponowanej 
przez Wójta. Można nie stosować zwolnienia, ale trzeba wyegzekwować uchwałę rady. To 
sołtysi robią listy posiadaczy psów i co roku na tych listach znajdują się albo rolnicy albo 
posiadacze najwyżej 2 psów, a tak w rzeczywistości nie jest. Można usunąć ten zapis pod 
warunkiem, że sołtysi rzeczowo podejdą do tego tematu i przedstawią rzetelne listy 
posiadaczy psów. 
 
Pan Wójt Gminy 
Ponieważ to ja przedkładam uchwałę, wycofuję swój wniosek dotyczący zwolnienia od 
podatku od 5 psów włącznie i przychylam się do każdego innego wniosku w tym temacie. 
 
Pani Walentyna Wierzba 
Jestem za utrzymaniem obecnego zapisu w uchwale, gdyż uważam, że jeśli ktoś ma dobre 
serce i przygarnia psy, ma ich 5 i więcej to dlaczego oprócz tego, że musi je wyżywić ma 
jeszcze płacić podatek. 
 
Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie podatku od 
posiadania psów. 
 
Rada Gminy 8 głosami za, przy 4 głosach sprzeciwu podjęła uchwałę nr XXI/124/05 w 
sprawie podatku od posiadania psów. 
 

                                                                                              (w załączeniu na str ........ prot.) 
 

Do punktu 15. 
 

Pan Przewodniczący Rady przedstawił informację o dokonanej analizie oświadczeń 
majątkowych stwierdzając, że wszyscy radni oprócz jednego złożyli oświadczenia 
majątkowe. Dwóch radnych uczyniło to z lekkim opóźnieniem. Radny, który nie złożył 
oświadczenia miał do tego prawo. Nie doszukał się żadnych uchybień w sprawdzanych 
oświadczeniach. 
 
Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Przewodniczącego Rady Gminy o dokonanej 
analizie oświadczeń majątkowych. 
 

Do punktu 16. 
 
Wójt Gminy  – Przeanalizowałem zeznania majątkowe i to, co napisał Urząd Skarbowy, 
ponieważ tak nakazuje ustawa. Nie zauważyłem żadnych istotnych zmian, które budziłyby 
mój niepokój, ludzie zmieniają samochody, kupują działki, domy, mają oszczędności lub 
wchodzą w zadłużenie. Znalazłem zapis w informacji Urzędu Skarbowego:”nie podaje 
dochodów żony” i takie ma prawo. Żona nie musi być upubliczniona tylko dlatego, że ktoś 
zajmuje funkcje publiczne. To tylko nadgorliwość pracownika Urzędu Skarbowego. Niczego 
niepokojącego w złożonych oświadczeniach majątkowych nie zauważyłem. 
 
Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o dokonanej analizie 
oświadczeń majątkowych. 
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Do punktu 17. 
 
Odpowiedź na interpelację nr 49/05 Pani Walentyny Wierzby 
Odpowiedzi na pytanie 1 udzielił Wójt Gminy, na pytanie 2 Sekretarz Gminy. 

1. Gmina nie może robić odwiertów na nie własnych gruntach, a ten teren jest 
własnością Skarbu Państwa. Żeby robić odwierty trzeba mieć pozwolenie i być 
właścicielem terenu. Myślę jednak, że nie jest to konieczne, ponieważ Skarb Państwa 
posiada wstępne ekspertyzy. Wody te znajdują się na zbyt dużej głębokości ok. 1350 
m i takie odwierty bez koncepcji zagospodarowania terenu są zbyt kosztowne. 
Uważam, że powinien tym się zająć jakiś podmiot gospodarczy a nie gmina. 

2. Ultrasonograf jest własnością gminy i powierzony został na potrzeby Ośrodka 
Zdrowia w Mielniku. Aktualnie znajduje się w dyrekcji ZOZ-u i oczekuje na 
ekspertyzę fachowców, którzy ocenią jego dalszą przydatność. Najprawdopodobniej 
będzie obrany kierunek jego kasacji, bowiem z racji dużego postępu technicznego ten 
sprzęt jest przestarzały i może wyrządzić więcej szkody dla pacjenta niż czegoś 
dobrego. 

 
Odpowiedź na interpelację nr50/05 Pani Heleny Datczuk 
Odpowiedzi na pytanie 1 udzielił Pan Zastępca Wójta Gminy, na pytanie 2 Pan Sekretarz Gminy. 

1. W sprawie bezpańskich psów prowadziliśmy rozmowy z Weterynarią na temat     
 możliwości uśpienia psów, ponieważ ustawa o ochronie zwierząt dopuszcza w 
 niektórych przypadkach taką możliwość. Powiatowy Inspektor Weterynarii przekazał 
 tę sprawę do lekarzy terenowych. Po rozmowie z naszym lekarze uzyskałem 
 odpowiedź, że ewentualną decyzję o uśpieniu psów podejmie po dokładnym 
 rozeznaniu się w terenie. Na razie innej możliwości zajęcia się bezpańskimi psami nie 
 widzę. 

2. Statut gminy nie reguluje sprawy przesyłania protokołów. Z powodzeniem można ich 
nie przesyłać, ale skoro już przesyłamy to postanowiliśmy zastosować tzw. wersję 
oszczędnościową. Wysłaliśmy jednocześnie dwa protokoły, a dlaczego tak późno? 
Obie sesje zbiegły się w niewielkim odstępie czasu. Zapis § 40 statutu gminy mówi, że 
protokół z sesji w terminie 2 tygodni powinien być dostarczony Wójtowi Gminy. 
Staramy się w tym terminie protokół napisać, a ponieważ nie ma regulacji odnośnie 
dostarczania go radnym, to pozwoliłem sobie wysłać oba razem. Każdy radny może 
zapoznać się z protokołem sesji w Urzędzie Gminy po upływie 2 tygodni 

 
 

Odpowiedź na interpelację nr. 51/05 Pana Antoniego Słoniowskiego 
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy 

1. Bezpieczeństwo na drodze jest na pewno bardzo ważnym elementem i trzeba nad nim 
czuwać. W trakcie roku budżetowego trzeba będzie rozważyć ten temat i wtedy w 
budżecie może pojawić się odpowiedź na tę interpelację. Niemniej jednak przyjmuję 
to jako wskazówkę do dalszej pracy, skontaktuję się z zakładem energetycznym w 
celu wypracowania wspólnego stanowiska. 

 
Odpowiedź na interpelację nr 52/05 Pana Mieczysława Jaroszuka zostanie udzielona na 
piśmie. 
 
 
 
 
 



 9 

Do punktu 18. 
 

Pan Tomasz Gorochowicz zwrócił się z prośbą do sołtysów z prośbą o rozpropagowanie 
wśród mieszkańców otrzymanych informacji, a dotyczących nowych przepisów odnośnie 
poręczenia stanu żywności, utylizacji eternitu i związanych z tym kosztami. 
 
Pan Piotr Remesz – dzielnicowy 
Wracając do podjętej przez Radę Gminy uchwały w sprawie podatku od posiadania psów. 
Chciałem powiedzieć, że jeśli będą skargi odnośnie psów i zakłócania przez nie ciszy nocnej, 
zobowiązuję się informować Urząd Gminy i Pana Przewodniczącego o takich sytuacjach.  
Ponieważ zbliża się okres zimowy, proszę o rozwiązanie problemu odśnieżania chodników. 
 
Pan Kazimierz Zalewski – sołtys wsi Tokary 
1. Zwrócił się z prośbą o przywiezienie piasku i wysypanie koło przystanku w Tokarach, żeby 
jak będzie ślisko można było posypać.  
2. Jak wyegzekwować od właścicieli psów szczepienia, sołtys co roku robi listę psów, ale nikt 
nie sprawdza kto zaszczepił. 
3. Trzeba zwrócić uwagę na bezpieczeństwo dzieci podczas jazdy autobusem szkolnym. 
Brakuje miejsc siedzących i dzieci tłoczą się koło kierowcy. 
 
Pan Piotr Remesz – dzielnicowy 
Odnośnie sprawdzania szczepień psów to sprawa jest prosta. Wystarczy zażądać od lekarza 
przeprowadzającego szczepienia listy szczepień. Jeśli będą niezgodności z listą sołtysa, trzeba 
tylko powiadomić o tym fakcie posterunek policji w Nurcu Stacji. 
 

Do punktu 19. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad XXI sesji Rady Gminy Mielnik Przewodniczący Rady 
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej posiedzenie. 
 
Na tym protokół sesji XXI Rady Gminy zakończono i podpisano. 
 
 
Protokołowała: 
Jolanta Galecka 


